

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN

Date: 06-02-2024 03:11:23 PM

Subject: Capital Bank of Jordan Press Release

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 06-02-2024 03:11:23 PM الموضوع: البيان الصحفي لبنك المال الأردني

Capital Bank Group Continues its Outstanding Financial Performance and Announces a Net Profit of JOD 106.6 million in 2023

Capital Bank Group released its financial results for the fiscal year ending on December 31, 2023, with Net profit after tax, showing a significant 17% increase, reaching JOD 106.6 million. Bassem Khalil Al-Salem, Chairman of Capital Bank Group, emphasized that these outstanding results underscore the group's financial strength and successful execution of strategic plans. The group's assets increased by 9.1% at the end of 2023, reaching JOD 7.6 billion compared to JOD 7 billion at the end of 2022. Al-Salem also stated that the Group's total customers' deposits increased to JOD 5.5 billion up from JOD 4.9 billion as at the end of 2022, an increase of 12.2%, while net credit facilities increased by 5% from JOD 3.2 billion in 2022 to 3.4 billion as at the end of 2023. Al-Salem announced that the board of directors has recommended, following the approval of the 2023 financial statements, a cash dividend of 15% to shareholders for the year 2023 pending the approval of the Central Bank of Jordan. Samer Al-Aloul, Acting CEO of Capital Bank Group, commented on the excellent financial performance by emphasizing the Group's commitment to building a solid operating model Al-Aloul mentioned that the group's net revenues increased by 64.7%, reaching JOD 346.9 million by the end of 2023, compared to JOD 210.6 million at the end of 2022. The group increased provisions for expected credit losses to JOD 73 million as of the end of 2023, compared to JOD 28 million at the end of 2022. Ayman Abu Dhaim, CEO of the National Bank of Iraq, stated that the bank had achieved exceptional financial results which saw total assets grow by approximately 65% to reach JOD 2.2 billion as at the end of 2023. Net credit facilities increased by 38% reaching JOD 709 million and focusing mainly on the retail sector. Customer deposits also grew by 90% to reach JOD 1.6 billion

تحقيق 106.6 مليون دينار أرباحا صافية في العام 2023. السالم: مجلس الإدارة يوصي بتوزيع 15% أرباحا نقدية على المساهمين عن العام 2023 أعلنت مجموعة كابيتال بنك عن نتائجها للسنة المالية المنتهية في 31 كانون الأول (ديسمبر) 2023، حيث ارتفعت صافي

مجموعة كابيتال بنك تواصل أدائها المالي المتميز وتعلن عن

في 31 كانون الأول (ديسمبر) 2023، حيث ارتفعت صافي الأرباح بعد الضرائب والمخصصات بنسبة 17% على أساس سنوي لتصل إلى 106.6 مليون دينار أردني و أشار رئيس مجلس إدارة مجموعة كابيتال بنك باسم خليل السالم أن هذه النتائج المتميزة تعد شهادة على القوة المالية للمجموعة.

أوضح السالم أن موجودات المجموعة ارتفعت مع نهاية العام 2023 بنسبة 9.1% لتصل إلى 7.6 مليار دينار، مقارنة مع 7 مليارات دينار في نهاية العام 2022. ونوه السالم الى ارتفاع مجموع ودائع العملاء في نهاية العام الماضي بنسبة مقدارها 12.2% لتصل الى 5.5 مليار دينار، مقابل 4.9 مليار دينار في نهاية العام 2022 فيما ارتفع صافي التسهيلات الائتمانية مع نهاية العام 2022 الى 3.4 مليار دينار مقابل 3.2 مليار دينار في نهاية العام 2022 أي بنسبة بلغت 5%.

أعلن السالم، أن مجلس إدارة المجموعة أوصى بعد موافقته على البيانات المالية لعام 2023 وإقرارها بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين عن العام 2023 بنسبة 15 % وهي خاضعة لموافقة البنك المركزي الأردني.

بدوره، قال الرئيس التنفيذي بالوكالة لمجموعة كابيتال بنك، سامر العالول: "فخورون بأدائنا المالي المتميز في العام 2023" وأشار إلى أن صافي دخل المجموعة ارتفع بنسبة 64.7% ليبلغ مع نهاية العام 2023 ما مقداره 346.9 مليون دينار، مقابل 210.6 مليون دينار في نهاية العام 2022، فيما عمدت

المجموعة الى زيادة المخصصات للخسائر الائتمانية المتوقعة لتصل إلى 73 مليون دينار مع نهاية العام 2023، مقارنة بـ 28 مليون مع نهاية العام 2022.

من جانبه، قال الرئيس التنفيذي للمصرف الأهلي العراقي أيمن أبو دهيم، إن المصرف حقق نتائج مالية جيدة مع نهاية العام الماضي، حيث نمت اجمالي الموجودات بحوالي 65% لتصل الى 2.2 مليار دينار اردني ، كما نمت صافي محفظة التسهيلات الائتمانية بنسبة 38% لتصل الى 709 مليون دينار أردني، و تركز هذا النمو في قطاع الأفراد ،فيما ارتفعت ودائع العملاء بنسبة نمو 90% لتصل الى 1.6 مليار دينار اردني كما في نهاية عام 2023.



Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Omar Al-Jaouni

Omar Al-Jaouni

Omar Al-Jaouni